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Közgyűlési j e gyzőkönyv

amelv készült: az Erdőjárók Klubja Természetbarát Egyesület 2013. december |4-én
meglartott közgytíléséről Nagyvenyim, Fő utca 16. MűvelődésiHá"z

Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív szerint (I. szrímú melléklet) 92 tagból 68 fő
van j elen illetve képviselteti magát.

Németh LászIő, az egyesület elnöke köszönti a megjelenteket' Megállapítja, hogy a
közgyíilést szabályosan hívtak össze. Jelen van 37 fő felnőtt és 10 fő l8 év alatti személy.
Jelen lévő felnőtt klubtag meghatalmazotta| képviselteti magát 2| fő. tgy u közgyűlésen
összesen 68 fő van jelen i11. képviselteti magát. A meghatalmazásokat az Egyesület
iktatókönyvének megfelelően taroljuk, a másolatukat ezen jegyzőkönyv jelenléti ívének
Ertozékaként i s mellécsatolj uk.
Az elnök tájékoztatja a kÓzgyu|ést, hogy |evezető elnököt, jegyzőkönywezetőt és két
jegyzőkönyv hitelesítőt kell válasáani. A közgytilés levezetését vá||a|ja, egyben javasolja
megvá|asztásra jegyzőkönyw-vezetőnek Sudrírné Németh Erikát, jegyzőkönyv hitelesítőnek
Both Ilonát és Jakóné Mészáros Juliannát.
Ezt követően szavazásra szólítja fel a tagokat. A közgyűlés egyhangúlag meghozza az a|ábbi,

5 l20t3.(l2.|4.\ Közw.sz.határozatot

,;A kozglűlés eglhangú hatórozattal a kozgűlés levezető elnökének Németh Lószlót,
jeglzőkönyv-vezetőnek Sudárné Németh Erikát, jeg,lzőkönyv hitelesítőknek Both llonát és
Jakóné Mészáros Juliannát vólasztja meg.,,

Ezután az elnök javaslatot tesz a k<izgyűlés napirendjére az előzetesen meghirdetett, alábbiak
szerint:

1. A tagság tájékoztatása az e|őző közgyűlés óta megtartott vezetőségi üléseken
elhangzottakról és hattírozatokról

2. Az elnök beszámolój a az e|mlllt éwol
3. Mikulásfura értékelése
4. A teljesítmények elismerése
5. Önkéntes tevékenységek megbeszélése
6. T ájékoztatás az Alaps zabá|y esetleges módosításával kapcsolatban
7. A 2014-es éves program ismertetése
8. Egyebek ( ha a közgyűlés résztvevői közül valaki akózgyő|és hatáskörébe tartoző

témát vet fel)
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megkérdezi, hogy van-e valakinek észrevétele vagy más javaslata. További
észrevétel nem hangzott el' igy szavazásra bocsátja a napirendet.
Ezt kovetően a közgyíí|és az alábbi

6 t 20|3. í12.| 4.\ Közw .sz.határ ozatot hozza..

,,A közglűlés az előzetesen meghirdetett napirendi pontokat eg,thangúlag elftgadja.,,

1. Napirendi pont

A tagság tájékoztatása az előző közgyiilés óta megtartott vezetőségi
és határozatokról | ,

üléseken elhangzottakról .
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Az elnök tájékoztat1a aközgyu|ést' hogy az e|őzó közgytilés őta - a honlapon közzétett - 7
vezetőségi ülést tartottak: 2013. november ll-én. Ezen Az elnök előterjesztette, hogy az
egyesület szám|ájára a20|2 évi személyi jövedelemadó 1%-ábő| 106.92I,-Ft érkezett. Erről a
vezetőség meghoúa a 4l20I3.(1l.11.) vezetőségi hatátozatát, me|yben ,,A vezetőség
egyhangúlag elfogadta, hogy a 20l2.évi jövedelemadő| %-ből befolyt összeget túrák során
várhatő távolabbi úti célok e|éréséhez sziikséges költségekre fordítjuk''.
Ezután a 2014.es egynapos túrák részvételi díjával kapcsolatban a vezetőség meghozta az
5l20I3.(I1'11.) vezetőségi határozatát: ,,A20l4-es évben az egy napos turrík költségei nem
vá|toznak,maradnaka20l3-banalka|mazottárak".
Ezután a 6. Mezőföldi Mikulás Teljesítmén1.tura lebonyolításával kapcsolatban egyeztetett a
vezetóség, majd előkészitette amai közgyíílést' és kialakítotla a közgnilés napirendi pontjait.
A vezetőségi ülésen 1fő új egyesületi tag lett felvéve az egyesületbe2}l4január elsejétől.

Ezután az elnök je|ezte,hogy a napirendi pontban targya|t vezetőségi ülés jegyzőkönyvét nála
aközgyúIés ideje alattbárki megnézheti, később az egyesület székhelyén megtekintheti illetve
az egyesület honlapjrán is megtalálható. Megkérdezte, hogy van-e valakinek kérdése az
elhangzottakhoz. Hozzászólás nem volt, a közgyúIés elfogadta az elnök ismertetőjét aki
ezutánrátért a következő napirendi pontra.

2. Napirendi pont

Az elnök beszámolój a az e|mű|tévről

Az elnök az egyesület pénzigyi helyzetével kezdi beszrámolóját. Ismerteti a tagokka| az
Egyesület jelenlegi pénzügyi he|yzetét:'mai napon aházipéttztárban |69,665 Ft van i||etve az
Egyesület bankszámlájánanovember 30-i állapot s2erint 428.162 Ft található.
A bevételek több fonásból tevődtek össze:

r\ a 20l1-es évből áthozott összeg;
A arésztvevőkáltal atvrákrabeftzetettturadíjak összege;
A abeftzetett egyesületi tagdíjak mértéke;
A pártolói tagdíj befizetések;
A a2012 évi SZJA l%ofe|ajánlások <isszege;
A a 2Ol3.december 8-i Mezőföldi Mikulás Teljesítménytúrák részvételi díja;
A közhasznú feladat támogatásból

A kiadások a következők:
A azMTSZ-nek és a FMTSZ-nekftzetetttagdíjak;

"' A aturák költségei: elsősorban busz, de lehetett szá|Iás, étkezés és programok;
r\ működési költségek: kön1velés díja, egyesületi telefon díj, honlap-szo|gáItatás

e|őftzetői díja' honlap kezelés' levelezés költsége, irodai költségek;
r\ atirá|<hozszükségestérképekmegvásarlása;
A amegrendezettMezófoldi Mikulás Teljesítménytúraköltségei.

EzekutátNémeth LászIő kéri a közgy.tilést' hogy akit érdekel, tekintse meg a nála lévő napra
kész, tételes házi pénztn fuzetet. Tájékoztatja a tagságot, hogy bárki bármikor előre
egyeztetett időpontban az egyesület székhelyén ugyanezt megteheti'
Mivel a pénzúgyi besziímolőhoz hozzásző|ás nem volt' az elnök javasolja a 2013' évzárő
időpontjában fennálló pénzijgyi helyzet elfogadását, majd vitára bocsátja a napirendi pont
ezenrészét.
Ezután a közgyúIés e gyhangú|ag az alábbi
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7 12013. (12.|4\ Közgv .sz.határ ozatot hozza:

,,A közgiílés az Erdőjórók Klubja Természetbarót Eg,,estilet 2013. évzáró-közglűlés
i d őp o ntj áb an fe nn ál l ó p é nzü g,l i h e ly z e t é t e gy han gúl a g e lfu g a dj a.''

Ezutánaz elnök folytatja a beszámolőját a szakmai résszel.
Az egyesülettagsága a20l2-es évhez képest a következők szerint alakult. E|őző év végén 95
tagja volt egyesületünknek. Minimális kilépés és belépés volt: jelenleg az egyesület ,,rendes''
tagjainak szétma92.
A rendes tagokon kívül 16 pártoló tagunk is volt ebben az évben' ok úgy kapcsolódnakbe az
egyesület életébe, hogy pl., a többnapos turákon vesznek részt.
20l3-ban összesen 13 ,,Fo''-túrát tartottunk: 11 db egynapos: 344 főve| és 2 db hétvégés: 79
Íővel:' összesen 423 tésztvevővel. Ez át|agosan 32-33 fot tesz ki. Az elnök kéri a tagságot,
amennyire lehetséges, jövőre legyen még aktívabb, hiszen ha csak a tagokra számolunk
átlagot, láthatjuk, hogy 13 túrából átlagosan egy tag csak 4 turán vett részt, vagyis csak a 30
%o-án a turíáknak!
Ezeken a ,,FŐ''-túrákon kívtil több fakultatív gyalo gturát, vizittrákat. kerékpárturát, nyári
egyhetes kirándulást és egy egyhetes vrándortúrát is szerveátink, illetve több olyan
teljesítménytura volt az országban, amelyiken egyszene több klubtagunk is részt vett.
Februárban megszerveztlJk ajelmezes községi farsangi bált. Ev k<izben önkéntes munkaként
az egyesület több tagja _ 28 fő _ részt vett a Szent Bernát Arborétum takarításában,
gondozásában: összesen 28 1.5 őrát dolgoztak a parkban
Ezen kívül 20l3-ban az EKTE á|ta| szervezett turákon összesen 992.5 'órát.dolgozott mint
első vagy hátsó turavezető, illetve a többnapos túrákat felügyelte ébredéstől f,ekvésig.
Kiemeli Bába János tevékenységét, aki minden rendezvényen vállalja a szakács szercpét.
Németh Lász|ő köszöni minden segítő tagtársamunkáját.
Az elnök ismerteti a közgyűlést arról, hogy 20|3. november végén a NEMZETI
EGYÜTTMŰronÉst ALAP keretében két pá|yéuatot készítettiink: a Mobilitás és
alkalmazkodás kollégium által kiírt Működési támogatás című páIyé.zati felhívásra készített
Erdőjrírók 20|4 nevú páIyázatot adtuk be, illetve a Szakmai program támogatása című
pá|yázati felhívásra a Mezőftjldi Mikulás ttra 20|4 című páIyézatot nyújtottuk be. Azőta az
Emberi Erőforrás Támogatáskeze|őtől' megkaptuk a visszajelzést, hogy a pá|yáuatokat
befogadták és érvényesnek minősítették. Varjuk a döntést és bízunk a bírálók számunkra
kedvező döntésében.
A 20l3.december 8-i Mezőföldi Mikulás teljesítménytúra eredményeiről külön pontban
beszélünk.
Ezután az elnök vitára bocsátja a napirendi pont szakmai beszámolójának eddig elhangzott
részét.
A napirendi pont ezenrészével kapcsolatban hozzászőIás nem volt így az elnök szavazásta
bocsátja a napirendi pontot.
A közg1rílés egyhangúlag meghozza az a|ábbi

8 120|3. (12.1 4.) Közgy.sz.h atár ozatot

,,A kr;zgyűlés eg,,hangúlag elfugadja a 2013. év szalcrnai beszámolóját.,,
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3. Napirendi pont

Mikulástura értékelése

Az elnök ismertette a20|3.december 8-i Mezőfiildi Mikulás teljesítménytura eredményeit: a
megrendezésre került 3 tavon összesen 208 induló volt: a l5 km-esen 74 fő, a 20 km-esen l19
fő, a 30 km-esen 15 fő. A résá vevők kétharmada Dunaújvaros 20 km-es votuáskötzetéből
érkezett, de voltak távolabbról is többen: pl. Szolnokról, Pécsről, Dombóvánól, SiófokÍól,
Veszprémbő|,PápárőI. Győrből, Tatabányáról' Székesfehérvár és Budapest térségéből.
Idén a teljesítménytúra megrendezése szakmai szempontból és pénzügyileg is jól sikerült, ami
köszönhető azévszal<hoz képestjó időjarási viszonyoknak illetve főleg a rendezők előkészítő
és lebonyolító munkáj ának.
Az elnök megköszöni a36 tag munkáját, akik tevékenységükkel nagymértékbenhozzá|írultak
a sikerhez, hiszen volt, aki 15-20 órát is dolgozott a tlxa napjrín i||. az e|őző napokban:
összesen 321őrát dolgoztunk. Minden cé|baérkező dicsérte a jó szervezést és aze||átást.
A tura pénzügyileg a következőképen alakult.
Az á|ta|unk pénzben kifizetett költség összesen |22.195 Ft volt. A viszonylag kis költség több
tényezőnek is volt köszönhető:
- a hiírom érintett település önkormányzata á|ta| rendelkezésre bocsátott helyiség (iskolak és

tájhuz) haszná|ata ingyen volt ;
- az e|őző évekből megmaradt kitíZőket, okleveleket, térképeket és nevezési lapokat

használtuk fel, újat nem kellett gyrírtatnunk'
- több olyan támogatás.érkezett, amit nem kellett kifizetntink: a Venyim Gyümölcse Kft az

a|mát adta; a Kumin-Tank;Kft adott egy palack Eázt; a Jakó CukÍászda a zsírt, lekvárt és
vajatbiztosította; a.Yarga Éterem az e|őzetes plakátokat nyomtatta; a forralt borhoz a
mezőfalvi Legjobb Koqsmától kaptunk 80 liter vörösbort; a tésztvevők szá||ítását végző
Sprint Tours Kft vezetője jelentős kedvezményt adott a fuvardíjból.

A telj esítménytura bevételei :
- anevezési díjakból25l.500 Ft;
- támoglásból 35.000 Ft: a NAGYKAR Kft. 20.000 Ft; Vincze-Ker Kft. 10'000 Ft és

Csizmadia Imréné (Gumikacsa Vendéglő) 5.000 Ft KP-s támogatást nffitott.
Fentiekből |áthatő, hogy idén nyereséggel zárfilk aturát.
Az elnök tájékonataaközgyíilést, hogy a mai napon YargaJánossal bejártáka Mezőfalva és
Daruszentmiklós között futó otszágiú keleti oldalán fekvő összefiiggő erdőterületet annak
érdekében, hogy egy új útvonalszakassza| kiválthassuk a teljesítményturán a Ménesmajor _
Mezőfa|va ktizti egyhangl.l, szélnek kitett szakaszt. Ezzel kapcsolatban 20|4 év elején
kérelmet fog beadni az érintett erdőterület tulajdonosához, hogy engedé|yezze az erdő
haszná|atát a 20 L 4 -es, és az e setle ges tovább i tir ák idej én.
Az. elnök tájékoztatta a jelen lévőket, hogy 20|4-re december 6. szombatra adta |e a
telj esítménytura időpontj át.
Kiss Csaba je|ezte, hogy jövőre Íúkitvzőt kellene készíteni, mert aki mrár legalább négyszer
volt és gyujti az i|yen,,trófeákat'',. annak jó volna, ha nem mindig olyan kittlzőt kap, amilyen
miár van neki.
Molnar Zo|tánPéter ert megtoldotta azza|, hogy lehetne igényesebb kitűZőket is gyártatni.
Németh Lász|ő vá|aszábarl, közölte a jelenlévőkkel, hogy az átlagos kitt2őktől eltérő
jelvények lényegesen drágábbak' és az eddigiekre sem volt eddig semmilyen panasz.
Tájékoztatja a közgyulést, hogy jtivőre mindenképpen új kitítző lesz' mert csak par darab
maradt az idei tűra után. Ezen kívül jövőre térképet, itinert és okleveleket is kell gyártatni,
mert idén majdnem teljesen elfogyott minden.
Itt me gj e gy zi, ho gy ez i$ abb költsé geke t v otu magáv a|.,
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Ezek után Kiss Csaba javasolja, hogy szerinte meg kellene próbálni a körtura megszervezését,
hogy a költségek jelentős részétkitevő száI|itási (busz) költséget ne kelljen kifizetni, mert így
csökkenteni tudnánk a nevezési díjakat. Jó lenne , ha nem menne 1.000,-Ft folé a nevezési díj,
mert valószínűleg több résztvevő jönne.
Németh LászIő vá|aszában rávilágított aÍra a tényre, miszerint a kömyék látnivalóinak és
lehetőségeinek figyelembe vételével körturríkat csak mezőfalvai rajt-cé|la| lenne ésszeni
megoldani, viszont mivel javaftszt nagyvenyimiek és dunaújvárosiak alkotják az egyesületet,
a nagyvenyimi helyszí nhez ragaszkodnunk ke|I. E^ mindenki helyeselte.
Az elnök kéri a tagságot, hogy próbáljanak támogatókat keresni, mert mint láthatő a fenti
számokból, tátmogatás nélkül bizonyára veszteséges lenne attna megrendezése. (Ha viszont
nyertink az előző napirendi pontban említett páIyázaton, akkor olcsóbbá tehetjtik a nevezési
díjakat).
Ezek után az elnök vítétra bocsátja a kérdést, hogy az áIÍa|a kijelölt 2014. december 6-i
időpontban megrendezzük-e a teljesítménytírát' Többen hozzászőItak, hogy az egyesület
hírnevének és a miár kialakult hagyománynak megfelelően mindenképpen rendezziik meg a
tirát,
Eztftán az elnök szavazásra bocsátja a napirendi pont ezen részét'
A közgyűlés egyhangú szavazattal meghozza az alábbi

9 l 2013. (12.1' 4.) Közgy. sz. h atár ozatot

,,A közgyűlés egyhangúlag megszavazza, hogl az Erdőjárók Klubja Természetbarát Eglesület
2 0 ] 4 -b en rendezze me 8 a,, VII. Mezőfal di Mikul ás Telj e s ítménytúr át'' .

A túra megrendezési időpontja 20]4. december 6' lesz.,,

4. Napirendi pont

A telj esítmények elismerése

Az elnök tájékoztatja a közgyulést, hogy a Minősítési bizottság tagsai elkészítették az éves
teljesítménytáb|ézatokat. melyeket 2014. január 15-től az egyesület honlapján meg lehet
nézní.
Ezek után az elnok áÍadja a szőt Jakóné Mészaros Juliannának, aki az előző éve|<hez
hasonlóan, személyre szóló oklevéllel jutalmazza azt a 8 t|JráIzőt, akik a 2013-as év 13
megtartott ,,fő,, tilrájaközül legalább 9 ttnán részt vett.
Ezután feliratozott kitűzővel jutalmazza azokat atagokat, aktk az Erdőjárók Klubja tagjaként
(2005 óta folyamatosan vagy azőta bármikortól), az éves túraösszesítőkben szerepelt
gytilogtúrákon elérték első 250 km-ét (10 fő) vagy 500 km-ét (9 fő) vagy 1000 km-t (5 fő)
vagy 1500 kry-t (t fő) vagy 2000 km-t (3 fő) vagy 2500 km-t (1 fő).
A ,,NÉGY Évszar A BUDAI-HEGYSÉGBEN'' saját turamozga\om feltételeit 8 tiráző
teljesítette: ők felirattal és a turákon készült fotókkal ellátott, effe a céIrakészitett porcelán
poharakat vehettek át telj esítménytik elismeréseként.
EzutánNémeth LászIő ismerteti az egyesület hímevét is fokozó további egyéni eredményeket:
. 20l3-ban 4 fő teljesítette az eÍre az évre vonatkoző Eszak-Dunantúli Kupa (6 megyét
felölelő telj e sítménytura sorozat) feltételeit.
. 20l3-ban 2 fő te|jesítette a Budapest Kupa (Pest megyei, elsősorban a Budai-
hegységben megrendezett telj esítm énytűra sorozat) feltételeit;
. 20l3-ban 8 fő teljesítette a Fejér Megye Teljesítménytirázőjamozgalom feltételeiu
. 20l3-ban 3 fő teljesítette a Tolna Megye Teljesítrarénytúrénőjamozgalom feltételeit;

íV\"----> 4t. fÍhtt,.t
5  ; l .



. 20l3-barr a ''60 éves az országos Kéktúra'' mozgalom feltételeit 9 fo teljesítette;
, 2013-ban az országos Kéktura mozgalom feltételeit 2 fő pfuto|ő tag teljesítette;
. 2013-ban 2 diák az Országos Kéktura útvonalának 2-2 tájegységi jelvényét szererte
meg illetve teljesítette az országos Kéktúra - Gyermek Kéktúra feltételeit: Utőbbi 2
kisdiárknak Jakóné Mészaros Julianna átadja a kiíróktól postán megkapott kitr2őket és
títzzománc j elv ényeket.
Ezutén Németh LászIő egyesületi elnök tájékoztatja a közgyűlést' hogy az elért
eredményekről készített tételes kimutatás ezen jegyzőkönyv 2. szátmu mellékleteként
megtalálható és megnézhetó, illetve az egyesület www.erdojarokklubja'hu honlapj én a már
mindenki által ismert menüpontok alatt januar 15. után tanulmányozhatő.
Az elnök minden juta|mazottnak még egyszer gratulál, s a teljes tagságnak további hasonlóan
szép eredményeket kívrín. Megemlíti' hogy több személy eIért az év folyamrán valamilyen
turaminősítést, de még feldolgozás alattvart, így a tavasziközgyú|ésen lesz az értékelés'
Az elnök viténa bocsátja a napirendi pontot, s javasolja, hogy továbbra is minden évzárőn a
hasonló eredményt elérő klubtagok jutalm azásban részesülj enek.
A napirendi ponttal kapcsolatban külon hozzásző|ás nem volt, így az elnök szavazásra
bocsátja a napirendi pontot.
A közgytílés egyhangúlag meghozza az alábbi

10 l20l3. (|2.1 4.) Köz gy. sz. h atár ozatot

,,A k)zglűlés az Erdőjárók Klubja Természetbarát Eg,lesület 20]3. éyre vonatkozó
túrateljesítményért járó egléni értékelést eg1,,hangúlag elftgadja, egyben támogatja a
j övőb eni eredmények j utalmazós át','

5. Napirendi pont

onkéntes tevékenységek megbeszélése

Németh Lász|ő tájékoztalta a kijzgyűIést az önkéntes munka értékéről, a társadalomban
betöltött szerepéről és a közhaszntság érdekében megfogalmazoltfontosságáról. Az egyesület
szempontj ából kétfaj ta önkéntes munkaról lehet beszélni :
- az egyesület működése érdekében vállalt feladatok elvégzése: turaszewezés, túravezetés,

furaútvonal karbantartás, programok szervezése és lebonyolítása, adminisáratív
feladatok, stb.

- más szervezetek á|ta| végzett munkában, programban való egyesületet képviselő
részvétel: nagyvenyimi általános iskolában tttrék vezetése a gyerekeknek, a nagyvenyimi

.. Szent Bernát Arborétum parkfenntartásában való részvétel.
Ez utóbbival kapcsolatban Németh Lász|ő klubelnök, mint a Szent Bernát Arborétum
Alapítvanya kuratóriumi elnöke azt kérte a jelenlévőktől, hogy amennyire idejük engedi,
továbbra is segítsék az a|apítvány munkáját és megköszonte az eddigí munkavégzéseket.
Kiemelte, hogy az egyesület mega|apításakor 2008-ban azért vett{.ik be|e az alapszabályunkba
a parknak nyújtott segítséget, mert ezze| is a helyi értékek megmentése volt a cél. Itt
megjegyezte, hogy 2010-ben is ezért váIIaIta eI az a|apítvány felkérését a kurátori tagságra,
mert úgy érezte, hogy fontos, amit tenni fog és sokan támogatják ebben tettleg is.
Kiss Csaba vezetőségi tag, aki egyben a Szent Bernát Arborétum Alapítvrínya kuratóriumi
titkríra felszólat és mondta, hogy senki se vegye kényszernek az önkéntes munkát,
természetesen mindenki maga dönti el, hogy milyen módon és kinek segít. Viszont többször
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felkérik az egyesületet más szervezetek pl. szemétszedésre, ánoktisztitásra stb., és akkor mi
azza|hárítjuk el a segítséget' hogy a nagyvenyimi templomparkba segít be az egyesület'
Ezért Kiss Csaba azt kérí a tagságtól, hogy nevezzen meg a parktakarítás helyett más olyan
tevékenységet, amiben részt venne' és képviselné a túraklubot, mint annak tagtra,
Németh Lász|ő tájékoztatta aközgyú|ést, hogy azBrdőjérők Klubja Természetbarát Egyesület
nevében a fentiekkel kapcsolatos kölcsönös támogatásí szerződést kíván kötni a Kossuth
Lajos Altalanos Iskolával és a Szent Bernát Arborétum A|apitványáva|.
Ezután az elnök megkérdeáe, hogy van-e valakinek kérdése az e|hangzottakhoz.
A napirendi ponttal kapcsolatban külön hozzásző|áS nem volt' így az elnök szavazásra
bocsátja a napirendi pont azon részét, miszerint akózgyú|és felhatalmazza_e, hogy kölcsönös
trímogatási szerződést kössön az előzóekben említett két szervezette|.
Ezután aközgyúIés egyhangúlag meghozza az a|ábbi

|112013. (12.14.) Közgy.sz.h atározatot

,,A kr;zgűlés eg,,hangúlag felhatalmazza Németh Lószlót, az Erdőjárók Klubja
Természetbarát Egyesület elnöh|[ hogy aZ egyesület nevében kölcsönös támogatási
szerződést kössön a Kossuth Lajos Altalónos Iskolóval és a Szent Bernót Arborétum
Alapínányóval. A kazgyűlés a szerződések megkatésének határidejét 20]4' február 28. -ban

határozza meg.,,

ó. Napirendi pont ' : ' . . i

Tájékoztatás az Alapszabá|y esetleges módosításával kapcsolatban .] ]

Németh Lász|ő felkéri dr. Balog Edina egyesületi tagot, praktizáIő :ügyvédet, hogy'
táj ékoáass a a kozgyúlé st a várható változásokról.
Dr.Balog Edina elmondja aközgyíi|ésnek, hogy két jogszabály is életbe |ép 20l4-ben, amely
az egyesületiinket érinti: az új PTK ésa20I1' évi CLXXV. Törvény, azun. Civil-törvény'
Sok új lényeges váItozás várhatő, ami szerint minden képpen módosítani ke|| az egyesület
a|apszabá|yát, mert a jelenlegi formában nem felel meg az új törvényi előírásoknak illetve
újra be kell jegyeáetni az egyesületet a bíróságon. A leglényegesebb változások krjzül
kiemelte, hogy az egyesület vezetése az új PTK szerint egy 3 tagú elnökség vagy egy
egyszemélyű elnök hatáskörébe kerül törvény által előírt feladatokkal, a jelenlegi nem
szabáIyozott |étszámí vezetéssel és a közgyűlés által megszabott hatáskönel szemben. Itt
bejön egy új fontos kitétel: az egyesület vezetése a saját vagyonával is felelni fog bizonyos
esetekben: eddig csak az egyesület felelt a vagyonáva|. Ez az elmúlt időszakban felvetett
olján problémríkat, amt után hamarosan törvényváItoztatás varható.
Dr. Balog Edina felhívta akozgyú|és, de elsősorban a jelenlegi vezetés figyelmét ana,hogy a
20|2-ben életbe lépő Civil-törvényben előírt adminisáratív szabályokat tartsa be.
Ezekután dr. Balog Edina javasolja aközgyíilésnek, hogy a fennálló ellentmondások - a két
jogszabál1.t nem hangolták össze illetve a gyakorlati élet teljesen mást mutat, mint a törvényi
elképzelés - letisztulásáig, de még az e|őirt hahridő lejarat előtt változtassa csak meg a
közgyűlés az egyesület a|apszabáIy át.
HozzászőIáS nem volt' a közgyűlés elfogadta dr. Balog Edina ismertetőjét'
Németh LászIő megköszonte atájékoztatást és tátért a következő napirendi pontra'
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7. Napirendi pont

A 2014-es éves program ismertetése

Németh Lász|ő ismerteti a tagokkal a 20l4-re kidolgozott éves programtervet.
A fő túrák 20|4-ben ís 2-3 hetente követik egymást, február végétől június elejéig illetve
szeptember elejétől november végéig' Többször egy napra' egy helyre két turát terveztünk:
egy hosszabbat és egy rövidebbet.
A programba két hosszúhétvégés kirandulást iktattunk be: tavassza| Sz|ovákiába' Kassa
környékére, ősszel a Zse|icbe vagy Dé|-Zemplénbe megyünk. Az elnök megkérdezi' hogy
hova mennének többen?
A közgyűlés jelenlévő tagsai egy kivétellel a Dé|-Zemp|étt váIasztották. Erről hatarozatot
nem kívántakhozni, Németh Lász|ő je|ezte, hogy elkezdi a program kidolgozását.
Az e|őző évekhez hasonlóan tavaszi és nyári víziturát is szervezünk' illetve július közepére
egyhetes vándortúrát. A 20l4-es nagy nyári kirándulás ismét Erdélyben lesz, augusáus első
felében.
A 2014-es saját, egyesületi túramozga|om a,,Négy évszak Tolnában'' lesz.
Nem nagybuszra tervezett teljesítménytúrát és 2 kerékpártirát is beiktattunk a programba.
Két közgyűlést fogunk tartani.. április 5-én és december 20-án.
Az eIőzó döntések értelmében megrendezzük a Mezőföldi Mikulás teljesítménytúrát
december 6-án.
Az előző évekhez hasonlóan az egyesület besegít a nagyvenyimi Szent Bernát Arborétum
gondozásába, tisztításába. A munkák minden hónap egy szombat1án zilanak,' de mi csak 4

, 
.."napot, 

két tavaszit és két őszit írtuk be az éves programunkba. Az elnök kérí az egyesületi
. tagokat, hogy a pÍogramban nevesített időpontokban próbáljanak a parkrendező munkában

' részt venni. A többi időpontról külön.értesítést fog..mindenki kapni a szokásos internetes
hírlevélformájában. ' : ..Az 

elnök ismételten kéri a tagságot, hogy a turákra ÍLe az utolsó pillanatban jelentkezzenek,
illetve a hataridős túriákra próbáljanak meg a tagok hatráridőig jelentkezni.
Az előzo éve|<hez hasonlóan Bába János jeleáe, hogy válla|1a a szabadtéri rendezvényeken
főzéssel jéru|hozzá. Németh Lász|ő megköszönte a felajánlását.
Németh LászIő külön-külön megkérdezte a közgyűlést' hogy 2014-ben megszervezzik-e a
községi farsangot illetve ősszel részt vegyünk-e a Kulinális Kavalkád rendezvényen.
Ezután az elnök szavazásra teszi a kérdést' hogy előre egyeztetett időpontban,2013. február
8-án megrendezze-e az egyesület a farsangot.
Ezutén a kö zgyu|és e gyhangúl a g me g szav azta, ho gy l e gyen farsang.
Jakó Tamás hozzászőlt, hogy javaslata szerint a farsangon résztvevők hozzanak magukkal
tombola tárgyakat, és így nem kell külön tombola felajánlásokat gyűjteni. Németh Lász|ő ezt
megfontolandó ötletnek tartja, s megjegyzi' hogy a januári vezetőségi ülésen a vezetőség majd
errőldöntést fog hoznt'
Ezután az elnok szavazástateszi a következő kérdést, miszerint az egyesületrészt vegyen-e a
szeptemberben megrend ezésre kerülő Kulinális Kavalkád rendezvényen.
A közgyrílés ezt is egyhangúlagmegszavazta,
A szavazások után az elnök a két megszavzott programmal kiegésziÍette a 20I4-es
programtervet, majd kivetítőn bemutatja a részletes éves programot.

A napirendi ponttal kapcsolatban más hozzásző|áS nem volt, így az elnök szavazásra bocsátja
a napirendi pontot. A közgyílés egyhangúlag meghozza az alábbí
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,,A közgliÍlés az Erdőjárók Klubja Természetbarát Egtesület 2014-eS programtervét a 7.
napirendben foglalt kiegészítésekkel eglhangúlag elfogadja. A közglűlés felkéri az elnököt,
hogl az eglesület honlapjára december 3]-i hatóridővel a programot teg,le fel illetve az
eglesület tagságának hírlevél formójóban juttassa el.,,

8. Napirendi pont

Egyebek ( ha a közgytílés résztvevői közül valaki aközgyú|és hatáskörébe tartozőtémát vet
fel)

Németh LászIő javasolja aközgyíilésnek, hogy 20l4-ben ne váItoilassunk az éves egyesületi
tagdíj mértékén. Eá nem indokolja semmi, a fentiek szerint jó eredménnye| zálrílk a20|3-as
évet. Ehhez hozzászőlás nem jött, így az elnök szavazásta bocsátja a napirendi pont ezen
részét, mely után aközgyi|és egyhangúlag meghozza az alábbi

13 |20|3. (12.1 4.) Köz gy. sz.h atár ozatot

,,A közgyűlés az Erdőjórók Klubja Természetbarát Eglesület 20]4. évre vonatkozó eg1,,esületi
tagdíjat az eddigi, va,glis 2500 Ft/fő mértékben hatórozza meg.,,

Ezután Németh Lász|ő jelezte a közgyú|ésnek, hogy az egyesületből már .több'.évs kílépő
Bajusz György vá|Ia|koző szóban je|ezte,hogy 20I4-től időhiany miatt nem tudja válla|ni az
egyesület honlapjrínak karbantartását illetve vezetését. Németh Lász|o ,megkérdezi a
közgyűlést: ha van a klubtagok között olyan, aki önkéntes munkaként.ezt váIIaIja,. Bajusz
György' betanítja. Ha nincs senki' akkor más vállalkozőva| kell felvenni.a kapcsolatot,..ami
vrírhatólag lényegesen több költséglesz, mint a klubalapító Bajusz György baráti ára (amíg
tag volt, Bajusz György is ingyen csinálta avái|altfe|adatát).
Varga Jrínos jelentkezett, hogy őt érdekli a fe|adat és vállalja, hogy betanulja és arníg tagsa
|esz az egyesületnek, ezt önkéntesként teljesíti. Az elnök megköszönte Varga János
fe|aján|ását.
Ezutén Németh Lász|ő felvetette aközgyíi|ésnek, hogy Nagyvenyim határában a zö|d sáwal
je|zett útvonalunk mentén ta|á|hatő egy öreg, de egészséges nyarfa, ezért javasolni fogja
Nagyvenyim onkorm ány zatának a he l yi védetts é g aIá he|y ezé st.
Boda József megjegyezte' hogy a nyárfa hamar tönkremegy, ftilösleges a védettség. Erre
Németh LászIő vá|aszo|ta, hogy helyi szakemberrel megnézeti afát és kikéri a véleményét.

A.napirendi ponttal kapcsolatban több hozzásző|ás nem érkezett.
A közgytilés befejezte munkáját, az elncik az ülést berekesztette.

)^r ld t oL'*r, t"*
Németh Lász|ő
|evezetó elnök

Sudrámé Németh Erika
jegyzőkönyv-vezető
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1 Adám Sándorné

2 Bába János S-t-,-y
3 Bába Jánosné 8JJ^- É-Á

4 Balog Edina dr. ,l'*1.,-l,,., l.--.-
5 Bartha Ba|ázs i J

6 Bertók Mária

I Boda Gábor tL^q. :t--
I Boda József (K-x
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I Boda Józsefné
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Lr,'(,'' Yl', -U-'
10 Boda Viktória dr.

1 1 Bognár Ferenc

12 Bognár-NickI Gabrie||a

13 Both llona ,/,,a tÍh,o ,'1
14 BörÖczky Edit Nóra

15 Czakó Beáta

16 Czakő Káro|y

17 Czakő Káro|y ifj - i-_ ,t ,L;,i* k_;.,.j + **

18 Czimmer Éva (]r,^,*n,. .(J
19 Csepregi István f  t l  r
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20 Csepregi Isfuánné t"lrd1,}1p. \-("á""^

21 Erdőssy Erika

22 Farkas Gyula :'-k/ %rob'-,
23 Farkas Gyuláné ?bb-b
24 Fedora Beáta t\aA, lsLJ. \
25 Fucskó Kata|in

f

26 Getta-Giuriato Marco ,u.5nty1lc '-
27 HajdÚ Ferencné 1-(,1ct^'#u^
28 Ha|ács Mónika

Jakó Tamás29
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Klubtag lakcíme tag a|áírása

Jakóné Mészáros JÚ|ia

JászaiZo|tán

Ká||ai lstvánné

Kovács Dánie|

Kovács |stván

Krommer Éva

Lász|ó Tiborné

Makovits Johanna

Makovits Levente

Makovits Mirtill
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MoInár Zoltánné
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Nagy Ádám
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'.Erdőjárók .'2013.december 14:i KOZGYULES JE . mel|él(let

sor
sz Klubtag neve Klubtag Iakcíme tag aIáírása

59 Nagy Dominik ,E^-,y'--.-.>
i /

60 Nagy Mik|ós
/ í^. >'-,.7 ' -->"

61 Nagyné Bartus Erzsébet N.ít*/,lJ*y' tr<. ,r< 
--.-'

62 Németh Gerge|y Uu-q AL,l,t,. ̂ ^,,í,^bl^
63 Németh Lász|ó

64 Németh Lász|óné /vlet^ffi ft o/,-t
65 óhegyi Ágnes

66 Pá| Ferencné

67 Pintér KataIin

68 Rácz Fanni
'[3,, Q"h* *"fx.'cl '\

69 Rácz Gábor ftu',, qJu-
70 Rácz Péter ű|,- 4U-. Rr c,a-,'r .[t].ú o f u L
7',1 Ráczné Lász|őÉva

72 Sudár József i 7a/
73 Sudárné Németh Erika Á".,{ í.,."'' :,[z'u''k L-:

74 Szabó Dóra

75 Szabi István r t

76 Szabóné Lőrincz Ilona I t

77 Szecsei Ferenc ifj.

78 Szecsei Ferencné ( .i tYL,?.9-

79 Szederkényi Zsőfia t
80 Sz|oboda Istvánné Sl,-'r.,*a.. lft.-i ,Rí r
81 Tancsa |stván

82 Tóth Dávid

83 Tóth Dóra tu
84 Tith Ferenc L

85 Tóthné Hevesi Emóke
-&-l

86 Tithné Nagy Valéria l l t .a r4 .

87 Törökné Karakas Mariann Itxoal^ . .u )-!,;/r^. -'t1
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Varga János

Varga Nóra

Vida Emese dr.

Vida Fanni

Vohlmann Gyorgy

Nagyvenyim, 2013. december 14.
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2.számű mellék|et a 2013.dec. 1 4.i közgyűlés 4. na pirendi ponti ához

2013. évi eredménvek
1. Az éves nrogramban szereplő ""Fo'' túrák közül legalább 9 túrán részt vettek

Túrák
száma

Klubtag neve Táv/Km
SzinUm

13 Németh Lász|ó 252.4 8960
11 Németh Lász|óné 214 .0 7490
10 Boda József 180 .0 6650
10 Boda Józsefné 180 .0 6650
10 Fucskó Kata|in 230.4 7350
't0 Konczné Biiás Maodo|na 175.4 5780
10 Sz|oboda Istvánné 202.2 7190
I Ká||ai Istvánné 144.8 501 0

Névre szóló oklevéllel jutalmazzuk őket.

2. Az Erdőjárók Klubja színeiben az éves túraösszesítőkben szerepelt glalognjrákon az első 250 kmt
elérte 2013-bart év végéig..BakBeÍÍa, Balog Edina dr., Getta-Giuriato Marco, Kiss András, Molnár
Zo|tán,Nagy adam, Nagy Miklós, Rácz Fanni, Ráczné Lász|ő Éva és YargaJiános.
Az Erdőjárók Klubja színeiben az éves túraösszesítőkben szerepelt gvalogtúrókon az első 500 km-t
elérte 20I3-ban év végéig..Boda Józsefné, Csepregi István, Farkas Gyuláné, Jakóné Mészáros
Julianna, Kiss Edit, Molnár Erika, Rácz Gábor, Törökné Karakas Mariann, Vohlmann György
Áz Erdőjórók Klubja színeiben az éves túraosszesítőkben szerepelt gvalogtúrákon az első 1000 km+
elérte 20]3-ban év végéig: Czakő Károly, Makovits Levente' Molnar Eva, Molnar Zo|tánPéter, Vida
Emese dr.
Az Erdő.idrók Klubja színeiben az éves túraosszesítőkben szerepelt glalogtúrókon az első l500 km-t
elérte 20] 3-ban év végéig: Konczné Bójás Magdolna
Az Erdőjárók Klubja színeiben az éves turaösszesítőkben szerepelt g:lalogtúrákon az első 2000 km-t
elérte 20] 3-ban év végéig'. CzakóBeáta, Farkas Gyula, Szloboda Istvánné
Az Erdőjárók Klubia színeiben az éves túraösszesítőkben szerepelt glalogtúrákon az első 2500 km-t
elérte 20l3-ban év végéig,' SzederkényiZsőfia
Egyesületi kitt,nőtkapnak, a teljesített km felirattal'

3. A ''Négy évszak a ...-ben'' egyesületi túramozgalom 2013-aso a ,,Négy évszak a Budai-
hegységben 2013" kiírási fe|tételeit 8 tag teljesítette: Boda József, Boda Józsefiré, Konczré Bójás
Magdolna, Németh Lász|ő, Rácz Fanni, RácznéLász|ő Eva, Varga János és Varga Nóra.
ok,,NEGY EVSZAKA BUDAI-I{EGYSEGBEN 2013,, felirattal és aturákon készült fotókkal
e||átott, erre a célra készített poharakat vehettek át teljesítményük elismeréseként.

4.2013-ban a ''60 éves azországos Kéktúra'' mozgalom kiírója a Lokomotív Turista Egyesület
erre a célra készített emlékjelvénnyel jutalmazta a 9 teljesítőtz CzakőBeáta, Halács Mónika,
Katona Tamás, Molnár Eva, Molnár Zo|tán Péter, Nagy Miklós, Németh Lászlőné és Varga János.

5. 2013.ban kiérdemelte az országos Kéktúra gyermekekre (14 éves korig) vonatkozó tájegységi
jelvényeit (9 tájegységben minimum tájegységenként 50 km-t kell elérni) :
Makovits Johanna és Makovits Mirtill 2-2 tájegység.

6.2013-ban kiérdemelte azországos Kéktúra gyermekekre (14 éves korig) vonatkozó Gyermek
Kéktúra túzzománcjelvényét (a teljes útvonalon legalább 300 km-t kell elérni) :
Makovits Johanna és Makovits Mirtill.
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7.2013-ban 4 fő teljesítetJe zz etre az évre vonatkozó Eszak-Dunántúli Kupa (6 megyét felölelő
teljesítménytúra sorozat) feltételeit, s a szövetségáita|kiadott oklevéllel és kupával díjazták
őket: Halács Mónika, Molnar Eva, Molnár Zo|tánPéter, Molnfu Zo|tánné.

8. 2013-ban 2 fő teljesítette a Budapest Kupa (Pest megyei, elsősorban a Budai.hegységben
megrendezett teljesítménytúra sorozat) feltételeit. Díjazász a kiíró álta| adományozott névre
szóló kupa és oklevél: Varga János és Varga Nóra.

9.20Í3 év végéig újabb 8 fő teljesÍtette a Fejér Megye Te|jesítménytűrázőja mozgalom feltételeÍt
.(megyei szinten 4 tájegységben legalább 2.2 teljesítménytúrán kell részt venni)' A Fejér Megyei
Természetbarát Szövetség jutalmazta a teljesítőt sorszárnozott jelvénnyel: Czimmer Éva, Katona
Tamás, Makovits Johanna, Makovits Levente, Makovits Mirtill, Makovitsné Kovács Klaudia, Németh
Lász|ő és Szederkényi Zsőfia.

10. 2013 év végéig 3 fő teljesítette a Tolna Megye Te|jesítménytűránőja mozgalom feltételeit (5
teljesítménytúrán kell részt venni). A To|na Megyei Természetbarát Szövetség és a Tanosvény
Természetjárásért Egyesület iuta|mazz,a a te|jesÍtőt kitűzővel és emlék|appal: Molnár Éva,
Molnrár Zo|tán Péter, Molnár Zoltátnné'

Naglvenyim, 20 1 3.december 1 4.
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